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Vragen van het lid Ten Hoopen
(CDA) aan de minister van
Economische Zaken over het bericht
«Kartelboetes mogelijk aftrekbaar».
(Ingezonden 15 januari 2010)

1
Kent u het bericht «Kartelboetes
mogelijk aftrekbaar»?1

2
Deelt u het uitgangspunt dat een van
de doelen van kartelboetes preventie
is en dat fiscale aftrekbaarheid de
afschrikwekkende werking beperkt?

3
In het geval dat de Hoge Raad
oordeelt dat kartelboetes wel
aftrekbaar zijn van de belasting, bent
u dan bereid de wetgeving zodanig
aan te passen dat dit in de toekomst
niet meer het geval is?

4
Deelt u de mening dat het
afschrikwekkende effect van boetes
beperkt is, omdat ondernemingen
met een kartel veel extra winst
kunnen maken die vaak hoger uitvalt
dan de boete? Deelt u de mening dat
het aangekondigde wetsvoorstel met
strafrechtelijke sancties daar een
oplossing voor biedt?

1 Het Financieele Dagblad, 13 januari 2009.
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